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Oslo Skikrets
Protokoll fra Styremøte 6/2024

Sted: Bølgen & Moi Tjuvholmen

Dato: 27. august 2024, 16:30

Deltakere: Tommy Rovelstad (daglig leder), Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs (styrets leder), Linda Vist
(styrets nestleder), Carlo Brömel (styremedlem), Geir Olsen (styremedlem), Hege Margrethe
Furfjord (styremedlem), Karianne Løken (styremedlem), Kristian Kjelman (styremedlem),
Mette Sannes (styremedlem), Morten V Eriksen (styremedlem), Christine Fossaa Utne
(varamedlem) og Tobias Torrissen (varamedlem)

Deltok ikke: Finn Espen Sælleg (styremedlem)

Møteleder: Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling  (1 min)

Det ble fattet følgende vedtak:

Godkjent

2. Godkjenning av referat styremøte 5 2024  (1 min)

Det ble fattet følgende vedtak:

Godkjent

3. Kommunikasjon  (5 min)

Vi fortsetter å bruke Orgbrain men oppretter undermapper for grener og utvalget etc.

4. Status Para-hengeren (Ready - Alpin)  (5 min)

Administrasjonen fortsetter dialogen med Ready alpint for å se om det skal søkes midler på en ny henger med
utstyr.
Skikretsen kan ikke selv lagre og drifte en egen henger da de ikke har plass eller kapasitet.

5. Reparasjoner og vedlikehold av Skikrets hytta.  (5 min)

Administrasjonen informerte om reparasjon og vedlikehold av følgene prosjekter:

Snøstoppere på tak - Halve taket er reparert og den andre delen skal vedlikeholdes før vinteren
Utfordringer med vannrør - Er i dialog med barnehagen som leier hytta + rørlegerfirma for å finne feil og
pris på arbeidet. Her vil det også bli en diskusjon på hvem som skal ta kostnaden.

Administrasjonen og hytteutvalget holder i denne saken.

Styret ønsker og se på kontrakten og ta dette opp på neste styremøte med tanke på om dette er noe skikretsen
skal drifte videre.

6. Status økonomi Skikretsen  (5 min)

Administrasjonen fortsetter å informerer og føles opp på hvert styremøte
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7. Status økonomi Langrenn  (5 min)

utfordring med å legge regnskap for kalenderåret til sesong.
Ønsker å få tips og råd fra økonomiavdelingen til NSF - Følge opp dette inn til økonomi NSF
Tildelingen til grenen må legges inn i regnskapet
Administrasjonen sender regnskapsrapport pr. august 2024

8. Status økonomi Alpint  (5 min)

Tildelingen til grenen må legges inn i regnskapet
Administrasjonen sender regnskapsrapport pr. august 2024

9. Status økonomi Telemark  (5 min)

Tildelingen til grenen må legges inn i regnskapet
Administrasjonen sender regnskapsrapport pr. august 2024

10. Status økonomi Hopp og Kombinert  (5 min)

Tildelingen til grenen må legges inn i regnskapet
Administrasjonen sender regnskapsrapport pr. august 2024

11. Status økonomi Freeski  (5 min)

Tildelingen til grenen må legges inn i regnskapet
Administrasjonen sender regnskapsrapport pr. august 2024

12. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Langrenn  (15 min)

Det skal lages en egen mappe for grenen i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

13. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Alpint  (15 min)

Det skal lages en egen mappe for grenen i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

14. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Telemark  (15 min)

Mål om norgescup renn i kommende sesong
Få aktivitet (flytte) til Grefsenkleiva
Det skal lages en egen mappe for grenen i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

15. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Freeski  (15 min)

Jente camp kommende helg 1 september - fult
Kommet inn nytt komite medlem
Heming skal arrangere ett krets renn kommende sesong
Det skal lages en egen mappe for grenen i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

16. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Hopp og Kombinert  (15 min)

Det skal lages en egen mappe for grenen i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

17. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Para  (15 min)

Det skal lages en egen mappe for utvalget i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn
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18. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Anlegg  (15 min)

Det skal lages en egen mappe for utvalget i Orgbrain hvor alle dokumenter og info legges inn

19. Status aktivitet for sesongen 2024/25 Rekrutering  (15 min)

Mette og Tove (skiklubbutvikler) informerer om status, planer og aktiviteter til styret

20. Skiklubbutvikler - Rekrutering sesongen 2024-2025  (20 min)

Se vedlagt presentasjon 

21. Eventuelt  (12 min)

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

27. august 2024

Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

65f95f68a13235585318dffb

Linda Vist

65f9604ea13235585318e53e

Carlo Brömel

666abe632ebbab5e9c58a15d

Geir Olsen

666abd6caf175a5e84a61a14

Hege Margrethe Furfjord

666abe3a6233aa5e5f14924c
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Karianne Løken

666abd0b62cb725e476a697f

Kristian Kjelman

666abe036233aa5e5f14918b

Mette Sannes

666abd9caf175a5e84a61b95

Morten V Eriksen

5eeb2da03a104713ac0aedaf



65f033d003f603ecec43dc87

 Tommy Rovelstad

Tommy Rovelstad

2024-09-13 09:05 UTC

65f033d003f603ecec43dc87
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